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1. Opening en vaststellen agenda. 
De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom en opent de vergadering. 
Verder meldt hij dat er nog een burgercommissielid is dat de eed of de belofte moet afleggen. Dit is het 
burgercommissielid: de heer G.P.A. van Vught.   
 
Mevrouw Spierings zegt dat zij een artikel in het Eindhovens Dagblad heeft gelezen over het Werkbedrijf 
Atlant De Peel. Daarin wordt genoemd het rapport van Berenschot. Zij wil graag dat rapport ontvangen. 
De voorzitter antwoordt dat het rapport is opgenomen in het dikke boek dat al eerder is toegestuurd. 
 
2. Beantwoording ingediende technische vragen ten behoeve van de rondvraag.  

De heer Van Dijk heeft een vraag gesteld over het onderwerp  ‘Kaders mogelijkheid locaties 
speelautomatenhal’. Het antwoord hierop heeft hij schriftelijk gekregen. 
 

3. Verslagen 
a. Vaststelling verslag vergadering raadscommissie Bestuur en Economie van 22 oktober 2015.  

 Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Ingekomen stukken.  

a. Overzicht begrotingswijzigingen. 
b. Actueel overzicht lopende toezeggingen. 
Mevrouw Spierings heeft een vraag naar aanleiding van punt 2, van de toezeggingen. Daar staat nog 
steeds: -Wordt te zijner tijd ingepland. Zij is benieuwd wanneer de raadscommissie nader inhoudelijk 
wordt geïnformeerd over het handhavingsbeleid met het oog op de bestrijding van  fraude van de 
regelingen uit de Participatiewet. De voorzitter antwoordt dat dit punt tijdens de vergadering 26 
november met wethouder Van Bree besproken kan worden.  
De ingekomen stukken zijn vervolgens voor kennisgeving aangenomen. 
 

5. Mededelingen Bestuur. 
a. Opvang vluchtelingen. 

De burgemeester deelt mede dat de schouw van het Carolus gebouw voor de noodopvang deze week nog 
niet heeft plaatsgevonden. Het COA heeft hierover gebeld. In verband met de drukte zal de controle 
waarschijnlijk volgende week plaatsvinden. Er is vandaag een informatiemarkt in de Stadswinkel. De crisis- 
noodopvang voor vluchtelingen is op een haar na gereed. Er zullen volgende week 200 vluchtelingen 
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worden opgevangen. De burgemeester is buitengewoon positief verrast door het aantal vrijwilligers vanuit 
de stad dat zich heeft aangemeld om dit in de gemeente Helmond mogelijk te maken. De gastvrijheid is 
hartverwarmend. Er zijn ook minstens 200 ambtenaren die zich vrijwillig inzetten. De raadsleden zijn van 
harte uitgenodigd om in het weekend een kijkje te komen nemen in de Veka sporthal. Zij krijgen daarvoor 
nog een uitnodiging. We zullen zoveel mogelijk van belang zijnde informatie verstrekken.   

b. Vanuit het MRE: Meerjarenplan Brainport Development 2017-2020. 
De burgemeester zegt: door Brainport Development wordt momenteel de hernieuwde koers voor Brainport 
(Brainport Next Generation) uitgewerkt in een Meerjarenplan voor de periode 2017-2020. Over dit 
meerjarenplan en de bijbehorende begroting dient de komende maanden besluitvorming te vinden in onze 
gemeente en in de regio. De conceptplannen worden op 17 december 2015 vrijgegeven door het bestuur 
van de Stichting Brainport. Daarna zal het voorstel worden voorgelegd aan de 21 gemeenteraden. 
Wethouder Van Bree zal dit met de raad bespreken. Hij zal ook kijken naar de financiële consequenties voor 
de gemeenten.   

c. Regionale samenwerking: Peelsamenwerking 6.1. 
Er zijn geen mededelingen vanuit de Peelsamenwerking 6.1. 
 
6. Bespreekpunten Bestuur. 

a. Kaders mogelijkheid om op meerdere locaties een speelautomatenhal te exploiteren. 
De burgemeester deelt mede dat het bespreekstuk gaat over de uitbreiding van het aantal 
speelautomatenhallen in de gemeente Helmond. Dit voorstel is de uitvoering van een motie van de fractie 
van de VVD bij de voorjaarsnota. De gemeenteraad heeft toen deze motie aangenomen. Het is een voorstel. 
Dat betekent dat de raad helemaal vrij is om af te wijken van dit voorstel, om meer of minder 
speelautomatenhallen in de stad toe te staan. Het voorstel van het college is een leidraad voor de 
gedachtewisseling hierover binnen de commissie en de gemeenteraad.  
De raad kan doen en laten wat de raad zelf wil. 
De voorzitter zegt dat het ook een motie was van de fractie Helmond Aktief. 
 
De voorzitter deelt mede dat de heer Olders van JVH Gaming (Jack’s Casino) zich heeft gemeld als 
inspreker. Hij krijgt maximaal 5 minuten om zijn verhaal te presenteren. 
De heer Olders zegt dat hij directeur is van JVH Gaming. In totaal heeft zijn bedrijf 65 locaties door heel 
Nederland. In de gemeente Helmond heeft hij de meest onstabiele en onvoorstelbare situatie aangetroffen 
van al die 65 vestigingen. Hij is minder blij met de ruimte voor een extra casino in Helmond. Hij kijkt met 
verbazing tegen deze materie aan. De motie van 4 juni 2015 is hem onbekend. Als iedereen de achtergrond 
en de historie kent, is dit een vreemde situatie. JVH Gaming is al jaren bezig om een kwaliteitsslag te 
maken. Deze begon -al ruim tien jaar geleden. Hij zegt: in het verleden moesten wij onze twee hallen (Flash 
casino’s) samenvoegen tot één. Dit is gelukt. Er zijn afspraken gemaakt. In het kader van de bestemming, 
de locatie en de wens van de toenmalige raad  is gekeken  naar plekken waar die ene speelautomatenhal 
dan gevestigd  zou kunnen worden. Jarenlang heeft JVH Gaming gezeten op het Binderseind. Dit was geen 
onwil, maar een situatie die zich voordeed. Uiteindelijk is het casino terecht gekomen aan de 
Watermolenwal. Super Game stapte eerder naar de rechter omdat het vond dat Helmond op een oneerlijke 
wijze de enige vergunning aan Jack’s te geven. De rechter gaf Super Game gelijk, waarna de gemeente in 
hoger beroep is gegaan. Sinds maart wachten we al op een uitspraak van de Raad van State in deze 
kwestie. JVH Gaming heeft miljoenen geïnvesteerd, in goed vertrouwen. Dat wij als onderneming mogen 
rekenen op een situatie die ernst naar heel veel turbulente tijden toch een keer stabiel wordt. Maar niks is 
minder waar. Zeker met de komst een tweede speelautomatenhal. Destijds zijn er afspraken gemaakt: als er 
weer een tweede komt, hebben wij het recht om dat te openen. Nu wordt ons die kans ontnomen en krijgen 
we er nog concurrentie bij ook. Afspraak is afspraak. De heer Olders zegt dat exploitatie die JVH Gaming 
heeft in het bibliotheekgebouw aan de Watermolenwal volstrekt onzeker is. Door de woorden uit het stuk rijst 
het beeld op van Fitland op Suytkade als beoogde plek voor een nieuw casino, met op de achtergrond-, 
wederom de firma Traarbach. De vraag van de heer Van Dijk gaat daar ook over. Het antwoord spreekt voor 
zich. 
 
De heer Stevens wil weten met wie de heer Olders afspraken heeft gemaakt. De heer Olders antwoordt dat 
hij niet meer weet met welke wethouder die afspraken zijn gemaakt. Hij moet dit nakijken. In ieder geval met  
het destijds zittende college.  
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De heer Van Lierop is benieuwd naar wat voor afspraken er zijn gemaakt. De heer Olders veronderstelt dat 
iedereen weet wat de afspraken zijn geweest. Zowel op papier als ook niet op papier. 
De heer Stevens zegt dat zijn fractie tegen monopolie is. Zijn fractie is ook tegen een onbetrouwbare 
overheid. Daarom wil hij weten wat daadwerkelijk de afspraken zijn en met wie die afspraken zijn gemaakt. 
Wat is de mening van het college op deze brief. Waarom zou je het aantal speelautomatenhallen niet 
vrijgeven. Dan kun je de markt z’n best laten doen. Is dit misschien iets om over na te denken ?  
Wie krijgt de vergunning ? Door dit stuk rijst het beeld op van Fitland als beoogde plek voor een nieuwe 
casino. 
De heer Van Dijk wil dit nu helemaal niet behandelen. De gemeente is immers nog in een juridische strijd 
verwikkeld over het bestaande casino aan de Watermolenwal. Deze zaak ligt bij de Raad van State. Hij wil 
eerst de uitspraak van het hoogste orgaan afwachten. Wanneer dit vonnis komt,  is onbekend. Dat kan van 
grote invloed zijn. Zijn fractie is zeer benieuwd naar de afspraken die zijn gemaakt met de heer Olders. 
Graag zou hij een overzicht willen ontvangen van locaties binnen Helmond:-. Zet cirkels net als bij de 
tekeningen van de coffeeshop. Of is het zo dat eigenlijk alleen maar Suytkade aan deze voorwaarde voldoet 
? Hij vindt het jammer dat zijn vraag schriftelijk is beantwoord. De heer Van Dijk is teleurgesteld dat hij niet 
telefonisch is benaderd. 
De heer Van Vugt laat weten dat Helmond Aktief blij is, dat de motie is aangenomen. Helaas heeft zijn 
fractie problemen met punt b van het raadsvoorstel. De locatie voor de op zich zelf staande 
speelautomatenhal in het centrum gebied houden en de speelautomatenhal die deel uitmaakt van een 
breder leisure bedrijf te vestigen buiten het centrumgebied. Zo lijkt het dat alleen maar een bepaalde locatie 
aan deze voorwaarde voldoet. Zijn fractie is hier tegen. Hij zegt: wij gaan met dit voorstel bepaalde 
ondernemers bevoordelen en dat kunnen en moeten wij niet willen. De ondernemer die een tweede casino 
in Helmond zou willen exploiteren, zou vrij moeten zijn van de verplichting om onderdeel uit te moeten 
maken van een breder leisure bedrijf. Iedere ondernemer zou vrij moeten zijn om een vergunningaanvraag 
in te dienen. Ook is zijn fractie van mening dat er geen regels opgesteld moeten worden die het niet meer 
mogelijk maakt om een tweede casino in het centrum te vestigen. Zijn fractie is voor vrij ondernemen.  
De heer Van Vugt is benieuwd wat de beweegredenen van de burgemeester zijn geweest om deze strenge 
regels voor vestigingen zo te formuleren. Hoe meer regels, hoe moeilijker het wordt. Denk hierbij aan de 
regels die gesteld zijn aan de coffeeshops. Helmond Aktief vraagt om de regels voor vestiging aan te 
passen. Resumerend zou zijn fractie punt b gewijzigd zien in het volgende: de locatie voor een 
speelautomatenhal in Helmond moet voldoen aan alle door de gemeente veiligheidsvoorstellen. Geen 
overlast bezorgen en voldoende parkeergelegenheid moet aanwezig zijn. Als de regels in die zin worden 
gewijzigd heeft elke ondernemer de vrijheid om een aanvraag in te dienen zonder dat er op voorhand al een 
beperking is opgelegd. Hij wil ook weten wat de daadwerkelijke afspraken zijn met Flash Casino. 
De heer Rieter is geen voorstander van een tweede speelautomatenhal. Als de tweede speelautomatenhal  
niet tegen gehouden kan worden, wil hij wel meedenken over de locatie en de nieuwe exploitant. Hij is 
benieuwd naar de afspraken die gemaakt zijn met Flash Casino. De voorgestelde koppeling aan een leisure 
bedrijf laat zien dat de locatie van de tweede speelautomatenhal al in kannen en kruiken is. Namelijk bij 
Fitland. Dat kan en mag toch niet zo zijn. 
De heer Rieter is tegen een koppeling met een leisure bedrijf. Dan pas zou er sprake kunnen zijn van 
marktwerking. Er moet een afstandscriterium van 150 meter worden opgenomen met betrekking tot het 
onderwijs. Zelf denkt hij aan een locatie bij stadion De Braak. Hij wacht het vonnis van de rechtbank af.  
De heer Van Lierop is van mening dat er zo snel mogelijk duidelijkheid moet komen over de afspraken die 
er zijn gemaakt. Hij merkt op dat zijn fractie tegen de motie was. Hij kan de gedachten gang van het college 
om een speelautomatenhal deel uit te laten maken van een breder leisure bedrijf wel volgen. Hij is benieuwd 
naar de uitleg van het college.      
De heer De Graaf merkt op dat zijn fractie voor een restrictief gokbeleid is. Helmond mag niet overstroomd 
worden door casino’s. Het welzijn van de bewoners en de kans op gokverslaving moet in de gaten gehouden 
worden. Om die reden steunt hij het voorstel van de heer Rieter om in ieder geval het afstandscriterium van 
150 meter van een middelbare school in de vestigingsvoorwaarden op te nemen. Wat hem aan te twijfelen 
zet, is-, dat er nu een keus genomen moet worden, voordat er überhaupt een nieuw centrumperspectief 
wordt vastgesteld. Daarom wil zijn fractie wachten voordat men dit soort keuzes gaat maken.  
De heer Chahim is van oordeel dat agendering van dit voorstel voor de raadsvergadering te vroeg is, omdat 
de gemeente nog in een juridische procedure gewikkeld is met betrekking tot de speelautomatenhal aan de 
Watermolenwal. Het is daarom verstandig om eerst de uitspraak van de Raad van State af te wachten. Dat 
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kan van grote invloed zijn. Hij ondersteunt het voorstel nu niet. Het lijkt hem verstandig om nu nog geen 
discussie met elkaar te voeren over het aantal en de locatie.  
De heer Van de Burgt bedankt het college voor de uitwerking van de motie. Zijn fractie heeft zich laten 
leiden door de monopolie positie van één partij. Deze wil zijn fractie doorbreken. Dat was de aanzet voor het 
indienen van de motie. De heer Chahim is het niet eens met deze selectieve argumenten.  
De heer Van de Burgt is het niet eens met voorstel b. Dit kan men gerust aan de aan de markt overlaten. 
Maatwerk in de breedste zin van het woord. Dus de marktwerking moet men centraal stellen. De heer Van 
de Burgt vraagt of het college kan uitleggen waarom  de implementatie van het nieuwe beleid de nodige tijd 
zal vergen.  
De heer Stevens is benieuwd of de heer Van de Burgt bij zijn standpunt blijft als de afspraken kei hard 
blijken te zijn. Zelf is hij namelijk van mening een man een man, een woord een woord. De heer Van de 
Burgt heeft daar nu nog geen zicht op. Hij zal zich daar later over beraden.  
De heer Van Dijk vraagt aan de heer Van de Burgt om de uitspraak af te wachten.  
De heer Van de Burgt antwoordt als er risico’s aan verbonden zijn, hij de uitkomst van de procedure wil 
afwachten.  
De heer Vervoort zegt dat het CDA er op dit voorstel dubbel inzit. Wij kijken meer naar de mens. Een gokje 
wagen kan leuk zijn, maar kan ook zeer ingrijpende gevolgen hebben. Hij is zich er van bewust dat iedereen 
zijn eigen verantwoordelijkheid heeft. Als lokale overheid heb je ook een verantwoordelijkheid. Worden er 
voldoen preventieve maatregelen genomen om gokverslaving te voorkomen ? Als er dan ondanks alle 
maatregelen nog een probleem ontstaat is er dan een vangnet voor deze personen en zijn familie ?  
Een goed preventie beleid is zeer belangrijk.    
De heer Mol vindt het te vroeg om dit voorstel te bespreken. Ook is hij van oordeel dat agendering van dit 
voorstel voor de raadvergadering te vroeg is, omdat de gemeente nog in een juridische procedure is 
gewikkeld. Hij is voor volledige openheid en transparantie. Daar schort het aan op dit moment.   
 
De burgemeester zegt dat de raad het college  had opgeroepen om de mogelijkheid van een tweede casino 
in Helmond te onderzoeken. Dit voorstel is de uitvoering hiervan. De burgemeester heeft vernomen dat er 
uiteenlopende kanttekeningen zijn geplaatst bij de kadernotitie. Er zijn veel voorbehouden gemaakt.  
De burgemeester is benieuwd wat de raad wil. Wat wil de raad, uitbreiding, agenderen, of later agenderen. 
Dat bepaalt of men verder gaat met de behandeling van dit voorstel of niet. 
De heer Rieter zegt dat het college de raad had moeten informeren. Het college had ook eerst de uitspraak 
kunnen afwachten. Nu moeten we iets doen, terwijl het eigenlijk niet kan.  
De burgemeester geeft de heer Rieter helemaal gelijk. Het is een kader stellende nota en die zegt helemaal 
niets over het tijdstip waarop dit verder ingaat.  
De heer Van de Burgt is benieuwd naar de mogelijkheden. Zijn we niet te vroeg ? Die antwoorden mist hij.  
Het gaat hem voornamelijk om de juridisch context.  
De heer Van Dijk blijft bij zijn standpunt. Eerst de uitspraak afwachten. 
De burgemeester geeft aan dat zij begrip heeft voor de wens van de commissie om het voorstel thans niet 
te agenderen en de inhoudelijke gedachtewisseling uit te stellen tot een later tijdstip. 
De heer De Graaf heeft het idee dat de raad weinig te zeggen heeft. Alles wordt uit handen gegeven. 
De burgemeester antwoordt dat er een APV wijziging komt. Die dient door de raad vastgesteld te worden.   
De heer Rieter zegt dat het van essentieel belang is dat de afspraken die met uitbater van de huidige Flash 
Casino zijn gemaakt boven water komen. Daarnaast ligt de zaak nog bij de Raad van State.     
De heer Wouters zegt dat er met de rechtsvoorganger van JVH, Flash Casino’s, in 2004 een 
samenwerkingsovereenkomst is gesloten. Daarin staat een voorkeursoptie voor Flash Casino’s als de raad 
de kaders zal wijzigen richting een tweede vergunning. Maar dat is in 2004. Nu ruim 10 jaar verder heeft de 
jurisprudentie rond de verdeling van schaarse vergunningen zich dermate ontwikkeld dat zijn juridische 
inschatting is dat, dat beding nietig zal worden verklaard. En dat daarmee dus ook geen rechtgevolg aan 
gegeven hoeft te worden. 
De heer De Leest is ook voor het tijdig parkeren van dit onderwerp. Hij vraagt wat er bekend is over de 
oneerlijke wijze waarop vergunning is afgegeven aan het casino aan de Watermolenwal. Super Game 
Casino is hiervoor naar de rechter gestapt. 
De burgemeester doet hier geen uitspraak over. De zaak ligt bij de rechter.  De burgemeester heeft de 
commissie  gehoord. Het voorstel zal in de huidige vorm niet terugkomen. In Helmond komt voorlopig nog 
geen tweede casino.   
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De voorzitter heeft geconcludeerd dat er voorlopig geen tweede casino komt. De commissieleden stellen de 
discussie over het toestaan van een extra vergunning voor onbepaalde tijd uit.  

 

Tijdens de vergadering van de raadscommissie Bestuur en Economie op 19 november 2015 is aan de 
orde  gesteld de notitie inzake het vaststellen van kaders voor de mogelijkheid om op meer locaties een 
speelautomatenhal te exploiteren en het daarbij behorend door de gemeenteraad te nemen besluit.  
Tijdens de gedachtewisseling over dit onderwerp bleek dat de aanwezige commissieleden van oordeel 
waren dat agendering van dit voorstel voor de raadsvergadering van 1 december 2015 te prematuur 
is omdat de gemeente nog in een juridische procedure gewikkeld is met betrekking tot de 
speelautomatenhal aan de Watermolenwal. Inhoudelijk zijn door de commissieleden uiteenlopende 
kanttekeningen geplaatst bij het gestelde in de kadernotitie. De burgemeester heeft aangegeven dat zij 
begrip heeft voor de wens van de commissie om het voorstel thans niet te agenderen voor de 
raadsvergadering van 1 december 2015 en de inhoudelijke gedachtewisseling uit te stellen tot een later 
tijdstip. Opgemerkt is door haar dat het college alsdan een gewijzigd voorstel ter bespreking zal 
voorleggen. Aan het einde van de bespreking heeft de voorzitter geconcludeerd dat aan het presidium 
verzocht zal worden het voorstel te schrappen van de agenda voor de vergadering van de 
gemeenteraad op 1 december 2015.  

 
b. Presentatie stadsmarketing door stichting Helmond Marketing. 

De heer Van Geel, voorzitter van het bestuur van de stichting geeft een presentatie. Hij laat de Nationale 
City Marketing trofee zien die de Helmonders hebben gekregen. De raad heeft een stadsmarketingstrategie 
vastgesteld voor de periode 2015-2018. Een paar trefwoorden zijn: Helmond sterker maken, Helmond 
mobiliseren, Helmonders mobiliseren. Er werden vijf uitgangspunten geformuleerd. Er zou focus moeten 
komen in de activiteiten, het zouden authentieke activiteiten moeten zijn, de activiteiten moeten draagvlak 
hebben en verbinding te brengen tussen alle activiteiten en personen in de stad. Het zou ook een belangrijke 
functie moeten hebben met de regio. Er zijn drie focus gebieden genoemd: het vergroten van het 
ondernemerschap, het versterken van het stadscentrum en de positie van Helmond in Brainport. 
Uiteraard zal verantwoording worden afgelegd in het jaarverslag over hoe we dit jaarplan in 2015 hebben 
uitgevoerd. Er zijn twee bijzonderheden en dat zijn de stadsstijl en het winterevent. 
 
Het stichtingsbestuur vindt dat in alle activiteiten van Helmond Marketing te weinig lijn zat en dat die 
onvoldoende aansloten bij de wensen van het gemeentebestuur. Dat benoemde eerder automotiv, food en 
het centrum als speerpunten. 
Wat Helmond te bieden heeft, moet veel beter worden verkocht aan de inwoners en aan de mensen van 
buiten de stad. Gratis wifi in het centrum, digitale informatieborden langs de toegangswegen en een nieuw, 
fris logo zijn slechts een paar plannen die Helmond Marketing in 2016 wil realiseren.   
De heer Van Geel maakt bekend dat de stichting Centrummanagement per 1 januari fuseert met de stichting 
Helmond Marketing. In het werk van beide stichtingen zat een behoorlijke overlap. Door krachtenbundeling 
en het samenvoegen van budgetten is er veel meer mogelijk, denken de besturen. 
Wat die organisatie niet meer gaat doen, is zelf evenementen organiseren. Dat gebeurt nu nog wel 
bijvoorbeeld met de Kasteeltuinconcerten en het aankomende winterfestijn. Die evenementen worden 
uitbesteed; daarvoor kan iedereen zich melden. Helmond Marketing zal voortaan ondersteuning bieden aan 
alle evenementen en initiatieven die passen in de marketingstrategie van de stad. Dan gaat het bijvoorbeeld 
om hulp bij vergunningen of de inzet van vrijwilligers. De Kasteeltuinconcerten zijn misschien wel aan 
vernieuwing toe. De deur staat open voor iedereen. Mensen in de stad moeten geen drempel meer voelen 
om naar ons toe te stappen zegt de heer Glaudemans, bestuurslid van Helmond Marketing. 
De heer Van Geel zegt: we willen echt kiezen voor grotere evenementen en activiteiten met een regionale 
landelijke uitstraling. We gaan minder zelf organiseren en meer door andere laten doen. Wij bieden de 
ondersteuning. 
De heer Rieter vraagt of er een nieuwe naam komt. De heer Van Geel antwoordt nee, dit is niet aan de orde 
geweest. 
De heer Stevens is benieuwd of dit financiële consequenties heeft. De heer Van Geel antwoordt dat hij 
uitgaat van een analyse die is gemaakt. Het is de bedoeling dat men met de bestaande budgetten meer 
kwaliteit  zal leveren.  
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De heer Glaudemans zegt dat het winterevent heel groots zal worden opgezet. Met alles er op en er aan. 
Het is heel uniek. Financieel is men bijna budgettair rond. Hij zegt dat er meer structuur moet komen in de 
evenementenkalender. Gratis wifi in het centrum is volgens hem een absolute must om de belevening van 
de bezoekers te verbeteren. Helmond Marketing wil dat zelf gaan regelen, ook de financiering. De nieuwe 
stadsstijl met een nieuw beeldmerk wordt in januari gelanceerd. De gemeentestijl is alles wat de gemeente 
naar buiten stuurt.  
De heer Stevens vraagt of het niet verstandig is om één stadsstijl te gebruiken.  
De heer Glaudemans zegt wat gebruikelijk is, is dat je een stadsstijl en een gemeentestijl hebt. Uiteindelijk 
is dit een keuze die men later kan bepalen.  
De heer Rieter zegt dat er een logo was met een lach erin. Komt hier een vervolg op ? 
De heer Glaudemans zegt dat de heer Rieter het zo inderdaad kan zien. Waarbij nu dus wel echt het 
verhaal van Helmond integreren in het beeldmerk. 
Mevrouw Mook vindt het jammer om te horen dat de stadstijl achterop loopt. 
De heer Glaudemans zegt dat dit twee specifiek zaken zijn. Er is geprobeerd om dit op het winterevent te 
onthullen. Dat zou prachtig zijn geweest. Omwille van de tijd en de druk die op beide projecten zit, zou het 
niet kwaliteit leveren zoals wij willen. Dat zou de stadsstijl niet waardig zijn. 
De heer De Graaf is benieuwd wat men doet met de data gegevens. Zijn die gegevens alleen voor Helmond 
promotie of worden deze gegevens aan derden verkocht.  
De heer Glaudemans antwoordt nee, het is voor eigen gebruik voor de stad. Maar je kunt ook per 
ondernemer, en per winkel meten. Men kijkt hoe Helmond zich gaat ontwikkelen.   

 

Door een aantal commissieleden zijn toelichtende vragen gesteld. Aan het einde van de presentatie 
heeft de voorzitter de beide inleiders bedankt voor het gegeven inzicht in de plannen van de stichting. 
af. 

 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter, met dank aan de aanwezigen om 20.50 uur de 
vergadering.   
 
De commissie Bestuur en Economie, 
De voorzitter,                                      De commissiegriffier, 
 
 
 
 
 
 
 


